

**Abu Dhabi National Insurance
Company PSC**

BOARD OF DIRECTORS' STATEMENT

30 SEPTEMBER 2018



Abu Dhabi National Insurance Company P.J.S.C
Board of Directors' Statement
For the nine-month period ended 30th September 2018

On behalf of the Board of Directors of Abu Dhabi National Insurance Company (ADNIC), I would like to present our Board of Directors' Report and Audited Consolidated Financial Statements for the nine-month period ended 30th September 2018.

The Board of Directors is pleased to report that ADNIC has delivered strong performance in the first nine months of 2018. The results stand as testament to the company's continuous efforts to become the insurer of choice for customers, and its target to optimize return on investment for shareholders. ADNIC's leading performance across the business is driven by a successful strategy of revenue stream diversification across different insurance segments, new product development, a clear focus on underwriting quality, and greater business efficiency.

Looking forward to the remainder of 2018, the management will remain firmly focused on maintaining the strong revenue momentum achieved in the first nine months of the year. The management will continue to support our customers' evolving needs, while leveraging our existing platform, together with our product and sector expertise to create value.

Cash Balances

ADNIC's cash balances increased by 41.8% to AED 1,000.2 million as at 30th September 2018, compared to AED 705.4 million as at December 31st 2017.

Investments

Total investments including cash in time deposits, bank accounts and investment properties increased by 14.4% to AED 3.88 billion as at 30th September 2018, compared to AED 3.39 billion as at December 31st 2017.

Total Assets

Total assets increased by 9.3% to AED 7.32 billion as at 30th September 2018, compared to AED 6.70 billion as at December 31st 2017.

Gross Technical Reserves

Gross Technical Reserves increased by 3.9% to AED 4.04 billion as at 30th September 2018, compared to AED 3.88 billion as at December 31st 2017.

Shareholders' Equity

Shareholders' Equity position increased by 7.0% AED 2.11 billion as at 30th September 2018, compared to AED 1.98 billion as at December 31st 2017.

Basic and Diluted Earnings Per Share

Basic and diluted earnings per share increased by 25.8% to AED 0.39 as a result of achieving a net profit of AED 218.8 million for the nine-month period ended 30 September 2018 compared to basic and diluted earnings per share of AED 0.31 resulting from a net profit of AED 178.5 million for the same period last year.



Abu Dhabi National Insurance Company P.J.S.C
Board of Directors' Statement
For the nine-month period ended 30th September 2018
(Continued)

On behalf of the Board of Directors, I would like to extend our sincere gratitude to His Highness Sheikh Khalifa Bin Zayed Al Nahyan, President of the UAE, His Highness Sheikh Mohammed Bin Rashid Al Maktoum, UAE Vice President and Prime Minister, and Ruler of Dubai, and His Highness Sheikh Mohamed Bin Zayed Al Nahyan, Crown Prince of Abu Dhabi and Deputy Supreme Commander of the UAE Armed Forces, for their continued support.

Sheikh Mohamed Bin Saif Al-Nahyan
Chairman of the Board

شركة أبوظبي الوطنية للتأمين ش.م.ع

تقرير مجلس الإدارة

٣٠ سبتمبر ٢٠١٨

شركة أبوظبي الوطنية للتأمين ش.م.ع
تقرير مجلس الإدارة
لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨

نيابة عن مجلس الإدارة، يسرني أن أقدم تقرير مجلس الإدارة والبيانات المالية الموحدة المدققة للتسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨.

يسر مجلس الإدارة أن شركة أبوظبي الوطنية للتأمين قد حققت أداءً قوياً في التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨. وبعد هذا الأداء خير دليل على الجهود الحثيثة التي تبذلها الشركة لتكون الخيار المفضل للعملاء ولتعزيز عوائد الاستثمار للمساهمين. ويعود تميز أعمالنا إلى الاستراتيجية الناجحة التي ننتهجها لتتبع مصادر الدخل عبر مختلف قطاعات التأمين، فضلاً عن تطوير منتجات جديدة والتركيز على جودة الاكتتاب، بالإضافة إلى كفاءة الأعمال.

ستواصل الإدارة تركيزها خلال الأشهر المتبقية من العام الحالي للحفاظ على مستوى الإيرادات القوية التي تحققت في التسعة أشهر الأولى من عام ٢٠١٨، وعلى تلبية احتياجات عملائنا المتغيرة.

المؤشرات المالية الرئيسية:

السيولة النقدية

ارتفعت الأرصدة النقدية للشركة بنسبة ٤١,٨% لتصل إلى ١,٠٠٠,٢ مليون درهم كما في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقابل ٧٠٥,٤ مليون درهم كما في ٣١ ديسمبر ٢٠١٧.

الاستثمارات

ارتفع إجمالي استثمارات الشركة بما في ذلك النقد والودائع لأجل والحسابات المصرفية والعقارات الاستثمارية بنسبة ١٤,٤% ليصل إلى ٣,٨٨ مليار درهم كما في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقابل ٣,٣٩ مليار درهم كما في ٣١ ديسمبر ٢٠١٧.

إجمالي الأصول

ارتفع إجمالي أصول الشركة بنسبة ٩,٣% ليصل إلى ٧,٣٢ مليار درهم كما في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقارنة مع ٦,٧٠ مليار درهم كما في ٣١ ديسمبر ٢٠١٧.

إجمالي المخصصات الفنية

ارتفع إجمالي المخصصات الفنية بنسبة ٣,٩% ليصل إلى ٤,٠٤ مليار درهم كما في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقارنة مع ٣,٨٨ مليار درهم كما في ٣١ ديسمبر ٢٠١٧.

حقوق المساهمين

ارتفع إجمالي حقوق المساهمين بنسبة ٧,٠% ليصل إلى ٢,١١ مليار درهم كما في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقارنة مع ١,٩٨ مليار درهم كما في ٣١ ديسمبر ٢٠١٧.

العائد الأساسي والمخفض للسهم الواحد

ارتفع العائد الأساسي والمخفض للسهم الواحد بنسبة ٢٥,٨% ليصل إلى ٠,٣٩ درهم نتيجة لتحقيق صافي أرباح بلغ ٢١٨,٨ مليون درهم خلال التسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨، مقارنة مع عائد أساسي ومخفض للسهم بقيمة ٠,٣١ درهم نتيجة لتحقيق صافي أرباح بلغ ١٧٨,٥ مليون درهم عن نفس الفترة من العام الماضي.

وفي هذا المقام فإنني أود أن أعرب عن خالص تقديرنا وإمتناننا لصاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان رئيس دولة الإمارات العربية المتحدة، حفظه الله، وصاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء حاكم دبي، رعاه الله، وصاحب السمو الشيخ محمد بن زايد آل نهيان ولي عهد أبوظبي نائب القائد الأعلى للقوات المسلحة على دعمهم المتواصل واهتمامهم الدائم.

الشيخ محمد بن سيف آل نهيان
رئيس مجلس الإدارة